

ՔՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

Ծրկաբանություն

Ա. Տ. Ասլանյան—Հայկական ՍՍՌ-ի ջրանի շրջանի կավճային դարաշրջանի նըստ-վածքների ստրատիգրաֆիայի և ստրուկտուրայի մասին	52
Ա. Ե. Քաչարյան—Ղափանի հանքավայրի Կոմսոմոլի հանքի ստրուկտուրայի մասին	3
Վ. Ն. Կոսյալսո—Հայկական ՍՍՌ-ի Միսխանայի մոլիբդեն-պղնձային հանքավայրի ստրուկտուրան և զեննդիսը	17
Յու. Ա. Արապով—ՀՍՍՌ-ի ջրանի շրջանների սկառնների միներալոգիայի և գե-նեզիսի առանձնահատկությունները	35
Ք. Ն. Վարդապետյան—Հայկական ՍՍՌ-ի Դսեղի (Թումանյանի) հրակայուն կավերի հանքավայրը	45
	65

Հնդագիտություն

Գ. Ս. Դավթյան—Մարգագետնի հողի ջերմաստիճանի փոփոխությունը պարա-ռազման հետեանքով	77
--	----

Ցեխնիկա

Ն. Զ. Սիմոնյան—«Հայաստան» ներառյալ կամարները	85
--	----

С о д е р ж а н и е

Геология

А. Т. Асланян—К стратиграфии и структуре меловых отложений Идже-ванского района Арм. ССР	3
А. Е. Кочарян—О структуре Комсомольского рудника Кафанского месторож-дения	17
В. Н. Котляр—Структура и генезис мисханского молибденово-медного ме-сторождения в Армении	35
Ю. А. Арапов—Особенности генезиса и минералогии скарнов некоторых районов Армянской ССР	45
Б. С. Вартапетян—Дсехское (Туманянское) месторождение огнеупоров в Армянской ССР	65

Почвоведение

Г. С. Давтян—Изменение температуры почвы луга в результате применения удобрения	77
---	----

Техника

М. З. Симонов—Тонкостенные своды «Армения»	85
--	----

CONTENTS

Geology

A. T. Aslanian—Stratigraphy and structure of cretaceous deposits of Idgevan region (Armenia)	3
A. E. Kodharian—About the structure of the Komsomol mine of the Ghaphan deposit	17
V. N. Kotliar—Structure and genesis of molybdena-copper mine of Miskhana of the Armenian SSR	35
J. A. Arapov—The peculiarities of mineralogy and geochemistry of scarns in some regions of the Armenian SSR	45
B. S. Vardapetian—The Dsekh (Tumanian) deposit of refractories in Armenia	65

Soil science

G. S. Davtyan—Variation of temperature of meadow soil results from fertilization	77
--	----

Technics

M. Z. Simonian—Thinalled vaults "Armenia"	85
---	----

ԽՐԱԳՐԱԿԱՆ ԿՈՒՆԳՐԱԿ

Վ. Դ. Ազատյան, Ա. Դ. Արարատյան (պատ. խմբագրի տեղակալ), Ի. Վ. Եղիազարով, ՀՍՍՌ ԳԱ իսկական անդամ, Մ. Դ. Քումանյան, ՀՍՍՌ ԳԱ իսկական անդամ (պատ. խմբագիր), Կ. Ն. Պաֆենգոլց, ՀՍՍՌ ԳԱ իսկական անդամ:

РЕДАКЦИОННАЯ КОЛЛЕГИЯ

В. Д. Азатян, А. Г. Араратян (зам. ответ. редактора), И. В. Егнazarов, действительный член АН Арм. ССР, К. Н. Паффенгольц, действительный член АН Арм. ССР, М. Г. Туманян, действительный член АН Арм. ССР (ответ. редактор):

Подписано к печати 21/III 1946 г. объем 6 1/4 п/л. в п. л. 46.800 уч. авт. знак. н 53500. печ. зн. Тираж 1000. ВФ 00794. Зак. № 114. Изд. № 285.

Типография Академии Наук Арм. ССР. Ереван, ул. Абовян № 104